
Verslag van de inloopavond van de Werkgroep GROEN d.d. 15 oktober.

Aanwezig: 11 buurtbewoners, de voltallige werkgroep (9 personen) en Frank Verhagen (gastspreker).

Welkom en een overzicht van de avond:

1.Doel van de avond: Vanwege vragen en kritiek van buurtgenoten over het maaibeleid en het 
slordige aanzicht van de wijk, wil de werkgroep uitleg geven wat we wel en niet kunnen doen.

2.Doel van de werkgroep: proberen het groen in de wijk wat biodiverser te maken. Minder gras, 
minder maaien, meer inheemse planten, meer vogels en eventueel wadi’s. De eerste ideeën zijn 
uitgewerkt: leidingstraat beplanten met behulp van donaties van de bewoners, een zaai dag met een 
kruidenrijk mengsel en het gereedmaken en aanplanten van een doneerbosje met een bedrag dat de 
werkgroep krijgt van de buurtvereniging.

Met de gemeente zijn afspraken gemaakt over het maaibeleid: altijd maaien langs de wandelpaden, 
de rest van het gras wisselend maaien en minder maaien zodat bloemen de kans krijgen om op te 
komen. Het duurt wel een paar jaar voordat je hier resultaat van ziet. Het grasveld rond de speeltuin 
in het Schakelpark wordt altijd gemaaid, want dat is en blijft speelterrein. De ligusterhagen die 
vervangen moeten worden, vervangen door bv de inheemse meidoorn zodat vogels en insecten daar 
wat aan hebben. Voor sommige zaken moet er met de gemeente een beheerovereenkomst gesloten 
worden. Daar werken we aan maar het is voor ons nog niet geheel duidelijk bij wie de 
verantwoordelijkheid hiervoor komt te liggen.

Wij hebben voor onze wijk een nieuwe gebiedscoördinator: Marita Kusters, daar kan de werkgroep 
terecht voor vragen of problemen die er zijn. Zij geeft dat door aan de verantwoordelijke 
ambtenaren. Als bewoners kunnen we altijd terecht op de Buiten Beter app van de gemeente. Wij 
hebben hier goede ervaringen mee.                                                                                                          

3.Frank Verhagen, ecoloog en beheerder natuurlijke gebieden van de gemeente Eindhoven houdt 
een enthousiast pleidooi voor meer biodiversiteit in het stedelijk gebied, de tijd voor eentonige 
beplanting en mooie groene gazons van één soort gras is voorbij. Het gaat tijd kosten omdat te 
verwezenlijken, maar je kunt telkens een stapje zetten: het verarmen van het grasveld zodat er 
bloemen gaan groeien, dat zullen geen klaprozen of korenbloemen zijn maar gele en witte bloemen, 
het aanplanten van inheemse struiken zoals Meidoorn, Gelderse Roos e.d., opschot bij bomen laten 
staan, dat is voor de boom veel beter dan gras eronder, bladeren van paden en gras weghalen en 
bewaren om na de winter in perken te gooien, dat is goede compost, rommelhoekjes maken als 
schuilplaatsen voor dieren, vogelhuisjes ophangen en proberen je niet te ergeren als het e.e.a. wat 
rommelig aandoet. Het komt goed en we kunnen altijd bijstellen.

4.Het laatste gedeelte: plattegronden van de wijk  die we gemaakt hebben met een impressie van 
wat we willen doen worden bekeken en de bewoners geven aan wat ze graag zouden willen, wat hun 
bezwaren zijn en of ze eventueel mee willen helpen bij de activiteiten. Dit is door de werkgroep 
geëvalueerd. We hebben ook contact gehad met bewoners van het appartementencomplex aan de 
Fosforstraat, die in samenwerking met de gemeente hun “bultje” opnieuw hebben laten aanplanten. 
Met hen trekken we samen op om onze ideeën met de gebiedscoördinator te bespreken. Wij hopen 
dat dit jaar nog te kunnen doen. 

Met een drankje en een knabbeltje wordt de bijeenkomst in een gezellige sfeer beëindigd.

Met dank aan de organisatie: Angeline, Yvonne en Wendy.


